



质量管理体系认证证书

兹证明

安徽迈明亚克力科技有限公司

统一社会信用代码：913415003945470083

注册地址：安徽省六安经济技术开发区龙舒东路与五教路交口

办公地址：安徽省六安经济技术开发区龙舒东路 102 号

生产地址：安徽省六安经济技术开发区龙舒东路 102 号

邮编：237000

质量管理体系符合

GB/T19001-2016/ISO9001:2015 标准使用条款的要求

证书覆盖范围

浇铸型亚克力板材的生产

认证证书编号：5912024Q1323R0M

初次获证日期：2024 年 11 月 09 日

证书有效期至：2027 年 11 月 08 日

签发人：



本张证书使用期限至 2025 年 11 月 08 日，请于此日期前完成监督审核或再认证，逾期未通过审核，本张证书作废。证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站 www.cnca.gov.cn 查询。
地址：安徽省合肥市瑶海区嘉山路 18 号汇嘉中心 503。联系电话：0551-62668660



Quality management system certification

Hereby certify that

Anhui Meiming Acrylic Technology Co., Ltd.

Unified social credit code: 913415003945470083

Registered Add: Intersection of Long Shu East Road and Wu Jiao Road, Economic and Technological Development Zones of Lu'an, Anhui province

Correspondence Add: 102 Long Shu Dong Road, Lu'an Economic and Technological Development Zones, Anhui province

Production Add: 102 Long Shu Dong Road, Lu'an Economic and Technological Development Zones, Anhui province

Zip code: 237000

Quality management system compliance

GB/T19001-2016/ISO9001:2015 standard terms of use requirements

Certificate Coverage

Production of cast acrylic sheet

Certificate Number: 5912024Q1323R0M

Date of first Issue: 09-11-2024

Valid until: 08-11-2027

Signature:

Zhongxu Certification Co., LTD



This certificate will be used until: **08-11-2025** Please complete the supervision review or re-certification before this date. If you fail to pass the review after the deadline, this certificate is invalid. Certificate information can be found on the official website of Certification and Accreditation Administration www.cnca.gov.cn
Address: 503 Huijia Center, 18 Jiashan Road, Yaohai District, Hefei City, Anhui Province
Contact number: 0551-62668660



环境管理体系认证证书

兹证明

安徽迈明亚克力科技有限公司

统一社会信用代码：913415003945470083

注册地址：安徽省六安经济技术开发区龙舒东路与五教路交口

办公地址：安徽省六安经济技术开发区龙舒东路 102 号

生产地址：安徽省六安经济技术开发区龙舒东路 102 号

邮编：237000

环境管理体系符合

GB/T24001-2016/ISO14001:2015 标准使用条款的要求

证书覆盖范围

浇铸型亚克力板材的生产所涉及的环境管理活动

认证证书编号：5912024E1324R0M

初次获证日期：2024 年 11 月 09 日

证书有效期至：2027 年 11 月 08 日

签发人：[Signature]



本张证书使用期限至 2025 年 11 月 08 日，请于此日期前完成监督审核或再认证，逾期未通过审核，本张证书作废。证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站 www.cnca.gov.cn 查询。
地址：安徽省合肥市瑶海区嘉山路 18 号汇嘉中心 503。联系电话：0551-62668660



Environmental management system certification certificate

Hereby certify that

Anhui Meiming Acrylic Technology Co. , Ltd.

Unified social credit code: 913415003945470083

Registered Add: Intersection of Long Shu East Road and Wu Jiao Road, Economic and
Technological Development Zones of Lu'an, Anhui province

Correspondence Add: 102 Long Shu Dong Road, Lu'an Economic and Technological Development
Zones, Anhui province

Production Add: 102 Long Shu Dong Road, Lu'an Economic and Technological Development
Zones, Anhui province

Zip code: 237000

Environmental management system

GB/T24001-2016/ISO14001:2015 standard terms of use requirements

Certificate Coverage

The environmental management activities involved in the production
of cast acrylic sheets

Certificate Number: 5912024E1324R0M

Date of first Issue: 09-11-2024

Valid until: 08-11-2027

Signature: 

Zhongxu Certification Co., LTD



This certificate will be used until: **08-11-2025**. Please complete the supervision review or re-certification before
this date. If you fail to pass the review after the deadline, This certificate is invalid. Certificate information can be found
on the official website of Certification and Accreditation Administration www.cnca.gov.cn
Address: 503 Huijia Center, 18 Jiashan Road, Yaohai District, Hefei City, Anhui Province
Contact number: 0551-62668660



职业健康安全管理体系认证证书

兹证明

安徽迈明亚克力科技有限公司

统一社会信用代码：913415003945470083

注册地址：安徽省六安经济技术开发区龙舒东路与五教路交口

办公地址：安徽省六安经济技术开发区龙舒东路 102 号

生产地址：安徽省六安经济技术开发区龙舒东路 102 号

邮编：237000

职业健康安全管理体系符合

GB/T45001-2020/ISO45001:2018 标准使用条款的要求

证书覆盖范围

浇铸型亚克力板材的生产所涉及的职业健康安全管理活动

认证证书编号：5912024S1325R0M

初次获证日期：2024 年 11 月 09 日

证书有效期至：2027 年 11 月 08 日

签发人：[Signature]



本张证书使用期限至 2025 年 11 月 08 日，请于此日期前完成监督审核或再认证，逾期未通过审核，本张证书作废。证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站 www.cnca.gov.cn 查询。
地址：安徽省合肥市瑶海区嘉山路 18 号汇嘉中心 503。联系电话：0551-62668660



Occupational Health and Safety Management System certification

Hereby certify that

Anhui Meiming Acrylic Technology Co. , Ltd.

Unified social credit code: 913415003945470083

Registered Add: Intersection of Long Shu East Road and Wu Jiao Road, Economic and
Technological Development Zones of Lu'an, Anhui province

Correspondence Add: 102 Long Shu Dong Road, Lu'an Economic and Technological Development
Zones, Anhui province

Production Add: 102 Long Shu Dong Road, Lu'an Economic and Technological Development
Zones, Anhui province

Zip code: 237000

occupational health and safety management system complies

GB/T45001-2020/ISO45001:2018 standard terms of use requirements

Certificate Coverage

Occupational Health and safety management activities involved in the production
of cast acrylic sheets

Certificate Number: 5912024S1325R0M

Date of first Issue: 09-11-2024

Valid until: 08-11-2027

Signature:

Zhongyu Certification Co., LTD



This certificate will be used until: **08-11-2025**. Please complete the supervision review or re-certification before this date. If you fail to pass the review after the deadline, this certificate is invalid. Certificate information can be found on the official website of Certification and Accreditation Administration www.cnca.gov.cn
Address: 503 Huijia Center, 18 Jiashan Road, Yaohai District, Hefei City, Anhui Province
Contact number: 0551-62668660